
Naročnina za »Tovariša" tako počasi prihaja, da 
niti za znamke ne prejmem. Znano je pač vsem, da je 
gmotno stanje »Tovariševo" slabo. Ali se res ne morete 
vzbuditi naročniki, ki se štejete stanovsko zavednim, pa 
plačati to, kar je vsakega naročnika dolžnost! Je li res 
potreba plačevati še znamke za terjalna, pisma ko je že 
tako »Tovariš" pasiven vsled brezbrižnosti naročnikov? 
Naj se li res iiključno in dobesedno držim sklepa, ki 
pravi, da je vstaviti vsakemu naročniku list, ki ne plača 
vsaj četrtletno naprej? če je vsem prav, bo naposled 
upravništvu tudi. Torej ali, ali — 

Listnica upravništva. 


